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QUO VADIS MSK OČIMA MLADÝCH 2017 

• Celý projekt navazuje na akci vyvolanou Sdružením pro 
rozvoj Moravskoslezského kraje, p. Máchou v roce 2016, jejíž 
hlavním cílem bylo oslovit mladé lidi a zeptat se jich na to, co 
chtějí v našem regionu změnit.

• Celkem v osmi městech jsme uspořádali setkání u kulatých 
stolů.

• Těchto brainstormingových setkání se zúčastnilo více než 200 
mladých lidí z různých koutů Moravskoslezského kraje.



QUO VADIS MSK OČIMA MLADÝCH 2017 

• V letošním roce pokračujeme tím, zda a případně jak jsou 
mladí lidé ochotni se pro konkrétní změnu zasloužit.

• Podařilo se nám najít více než 40 studentů, kteří jsou aktivní 
a kreativní a zapojili se do návrhů na realizaci velmi 
konkrétních změn.



QUO VADIS MSK OČIMA MLADÝCH - co jsme už stihli? 

• V BRUNTÁLE jsme vytvořili ČTYŘI PROJEKTOVÉ TÝMY, které nyní 
pracují na konkrétních projektech. 

• V KARVINÉ jsme vytvořili DVA PROJEKTOVÉ TÝMY, které nyní 
pracují na konkrétních projektech. 

• V OSTRAVĚ jsme vytvořili DVA PROJEKTOVÉ TÝMY, které nyní 
pracují na konkrétních projektech. 

• Ve FRÝDKU-MÍSTKU jsme strávili velmi příjemné dopoledne se 
studenty i kantory z Vyšší odborné školy GOODWILL, s.r.o., avšak 
nepodařilo se nám vytvořit projektový tým.

• V ČESKÉM TĚŠÍNĚ připravujeme první setkání jednoho až dvou 
PROJEKTOVÝCH TÝMŮ.



QUO VADIS MSK OČIMA MLADÝCH 

• Celkově již proběhlo 8 setkání ve 4 městech. 

• Za společnost New Dimension s.r.o. a Productive systems
s.r.o., které jsou realizátory tohoto projektu, se s mladými 
lidmi potkávají lektoři Kristýna Pochvalitová a Michal 
Budík, kteří se věnují především rozvoji studentů a Alžběta 
Butorová, která je specialistkou na projektové řízení.

• Pro studenty připravujeme rozvojové dny, ve kterých se 
seznámí s prezentačními dovednostmi, prodejem 
myšlenky, projektovým řízením a podobně.

• Do dubna 2018 plánujeme 5 dalších setkání v každém 
městě.



QUO VADIS MSK OČIMA MLADÝCH – co bude dál? 

• V květnu 2018 by mělo proběhnout závěrečné setkání 
všech projektových týmů a představitelů 
Moravskoslezského kraje, zástupců zapojených měst i 
firem, které pomáhají studentům formou konzultací a 
další podpory.

• Na tomto setkání by měla proběhnout prezentace 
jednotlivých projektových záměrů a mělo by padnout 
rozhodnutí o jejich realizaci případně finanční podpoře 
jak ze strany Kraje, tak jednotlivých měst i zapojených 
firem.
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Ing. Radúz Mácha, ředitel SRMSK 
rmacha@msunion.cz, www.msunion.cz

Mgr. Kristýna Pochvalitová, manažerka projektu
pochvalitova@newdimension.cz, www.newdimension.cz
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